
Protokół Nr 60/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 24 sierpnia 2020 r. 
 

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyli: Wicestarosta – Paweł Przybyłek, Członkowie 
Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg –  Jacek 
Dłuski. 

Obrady otworzył i poprowadził Wicestarosta – Paweł Przybyłek.  
 
Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) pozbawienia kategorii dróg powiatowych, ulic powiatowych położonych w granicach 

administracyjnych miasta Ostróda i zaliczenia przedmiotowych ulic do kategorii dróg 

gminnych, 

2) zaliczenia do kategorii drogi powiatowej nr 1353N odcinka drogi gminnej w m. 

Bryńsk gmina Lidzbark o łącznej długości 354 mb. 

 

Ad. I. 1.1) 

p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie pozbawienia kategorii 

dróg powiatowych, ulic powiatowych położonych w granicach administracyjnych miasta Ostróda 

i zaliczenia przedmiotowych ulic do kategorii dróg gminnych. Dodał, że przedmiotowe drogi nie 

wpisują się w definicję drogi powiatowej tj. nie stanowią połączenia siedzib powiatu z siedzibami 

gmin oraz siedzib gmin między sobą. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 60/209/2020 w powyższej sprawie. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. I.1.2) 

p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaliczenia do kategorii 

drogi powiatowej nr 1353N odcinka drogi gminnej w m. Bryńsk gmina Lidzbark o łącznej długości 

354 mb. Zaznaczył, że przedmiotowy odcinek drogi gminnej w m. Bryńsk gmina Lidzbark, będzie 

stanowił przedłużenie drogi powiatowej nr 1353N (dr. woj. nr 541) Lidzbark – Bryńsk a co za tym 

idzie uporządkuje stan sieci drogowej w m. Bryńsk. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 60/210/2020 w powyższej sprawie. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy realizacja ul. Kościuszki przebiega prawidłowo. 
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że wstrzymane zostały prace na odcinku od ul. Kościelnej do 

Placu Wolności, ze względu na zaplanowane uzgodnienie rodzaju materiału do wykonania 
nawierzchni. 

p. Paweł Przybyłek wyraził nadzieje, że Konserwator Zabytków podtrzyma swoją 
wcześniejszą decyzję, z okresu, kiedy wydane było pozwolenie na budowę.  



2 
 

p. Mateusz Budka zwrócił uwagę na nierówne ułożenie płyt granitowych na nowej ścieżce 
rowerowej przy ul. Kościuszki. Zapytał, czy nie ma zastrzeżeń do tego elementu. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że na tę chwilę nie ma. Zwróci na to uwagę. Są natomiast 
zgłoszenia odnośnie lamp. Zaznaczył, że do odbioru wszystko ma być porządnie wykonane. 

p. Paweł Przybyłek dodał, że zwracamy uwagę wykonawcy, ale budowa jeszcze trwa. 
 
p. Jacek Dłuski poinformował, że odebrane zostały roboty na drodze powiatowej Kozłowo 

- Sławka Mała - do drogi wojewódzkiej  Nr 538. Wykonany został również odcinek drogi Muszaki- 
Grabowo. Zastosowano warstwę ścieralną zamiast podwójnego utrwalania. Wykonawca w ten sam 
sposób planuje wykonać roboty na drodze Kozłowo-Zaborowo.  

 
Wobec wyczerpania porządku Wicestarosta Paweł Przybyłek zamknął posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:   
/-/ Inspektor  

Małgorzata Jarka   Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 


